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Aan de raad van de gemeente Huizen

Onderwerp: Schriftelijke vragen ex artikel 47 Reglement van Orde over vergroening van wijken

Huizen: 4maart2024 Uw brief van: Nummer: Z.329401/D.1663022

Uw kenmerk: Bijlagen: -

Bij beantwoording van deze brief, graag datum, nummer en onderwerp vermelden.

Geachte leden van de raad,

Op 21 februari 2024 ontvingen wij van mevrouw Rienstra (GroenLinks) schriftelijke vragen over
vergroening van wijken. Met deze brief ontvangt u onze beantwoording.

Vraag 1) Is de gemeente nog aangesloten bij Stichting Steenbreek?

Reactie:
Ja.

Vervolgvragen als de gemeente Huizen nog aangesloten is:
Vraag 2) Heeft het college kennis genomen van de toegezonden Steen breek Kansenkaart?

Reactie:
Wij zijn bekend met het bestaan van de Kansenkaart, maar hebben geen inzicht gekregen in de
gedetailleerde gegevens voor de gemeente Huizen. Deze gegevens kunnen tegen betaling bij de
stichting Steen breek worden aangevraagd.

Vraag 3) Wilt u de Steenbreek Kansenkaart gaan benutten voor het verder vergroenen van de
gemeente Huizen en zo ja, op welke wijze wilt u dat gaan doen?

Reactie:
Wij zijn niet op voorhand van plan om de Kansenkaart te gebruiken.
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Vraag 4) Wat is de reden als u de Steenbreek Kansenkaart niet wilt inzetten?

Reactie:
In ons collegeprogramma hebben wij afgesproken om in deze bestuursperiode volop in te zetten op

vergroening van versteende wijken (3.4.1). Wij geven hier op verschillende manieren uitvoering aan:

• Bij groot onderhoud aan riolering en wegen wordt per project gekeken of, en op welke wijze

vergroening kan plaatsvinden. In het afgelopen jaar heeft dit bijvoorbeeld geleid tot verbreding

van de berm van de Rokerijweg. Daarnaast vindt ook projectmatig vergroening plaats, zoals in

2023 aan de Zomerkade en het Gooierserf. Voor de herinrichting van Stad en Lande en de

realisatie van de Oostwest-as heeft de raad een ambitieniveau vastgesteld waarin een

substantiële vergroening plaatsvindt.

• We ondersteunen en participeren wijkinitiatieven die bijdragen aan vergroening van de buurt

en verbetering van de leefomgeving. Dit past binnen de vernieuwde aanpak wijkonderhoud,

waarover wij u eerder geïnformeerd hebben. Het afgelopen jaar werden hiervoor onder

andere projecten uitgevoerd nabij het Harderwijkerzand en de Aristoteleslaan.

• In 2024 nemen we weer als partnergemeente deel aan het NK Tegelwippen

(www.nk-tegelwippen.nl)

• In 2023/2024 maakten we voor de hele gemeente een inventarisatie van ‘overbodige
verharding’. Hieruit blijkt dat we in openbare ruimte een potentieel hebben van circa 30.000

m2 aan verharding die in principe niet nodig is. Bij de uitwerking van motie M9: naar een

toekomstbestendige openbare ruimte brengen wij in beeld welke kosten het vervangen van

deze verharding door groen met zich meebrengt.

Vraag 7) Bent u bekend met het initiatief Straatboer?

Reactie:
Ja. Op 27 februari hebben wij -samen met vertegenwoordigers van de Alliantie- een
kennismakingsgesprek gehad.

Vraag 8) (H)erkent u de sociale en groene meerwaarde van het initiatief Straatboer om samen met

inwoners voortuinen te vergroenen?

Reactie:
Ja, zeker ook omdat dit initiatief inwoners kan activeren en ook een helpende hand beschikbaar stelt

wanneer het niet lukt om zelf te beginnen.

Vraag 9) Bent u bereid om samen met de Huizer initiatiefnemer van Straatboer en De Alliantie de

mogelijkheden in Huizen te onderzoeken om aan de slag te gaan met de Straatboer methode?
Wellicht gecombineerd met de uitkomst van de Steenbreek Kansenkaart?

Reactie:
Ja, dit is ook de opbrengst van het gesprek dat wij op 27 februari hadden.
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Vraag 10) Zo ja, wanneer kan de raad kennis nemen van de uitkomst van het onderzoekje?

Reactie:
Tijdens het overleg op 27 februari zijn vervolgafspraken gemaakt, waarmee we op 20 maart het
gesprek zullen voortzetten, In beginsel willen wij daarbij zoeken naar mogelijkheden om dit initiatief in
praktische zin te faciliteren. Uiteraard kunnen wij toezeggen dat we u op een later moment meer
concreet over de uitkomsten van het vervolgoverleg kunnen informeren, zo mogelijk al tijdens de
raadsvergadering op 21 maart 2024.

Vraag 11) In het algemeen: wilt u de raad voorzien van een plan van aanpak voor het verder
vergroenen van de gemeente Huizen in de komende jaren?

Reactie:
Ja; zie ook het antwoord op vraag 4.

Tot slot
Heeft u op dit moment vragen? Neem dan contact op met M. de Vries van het team Beheer Openbare
Ruimte en Gebouwen, bereikbaar via rn.devries@huizen.nl.

Met vriendelijke groet,

bi en wethouders,

gern9entesecretaris

TROUWM
Text Box
geanonimiseerd                                                                   geanonimiseerd



Vragen GroenLinks Huizen – Vergroening van wijken 
19 februari 2024 
 
Het college is al bekend met Stichting Steenbreek. 
Onlangs kregen we het bericht dat er een Steenbreek Kansenkaart is ontwikkeld. 
Een Steenbreek Kansenkaart geeft inzicht in het vergroeningpotentieel in een gemeente. 
In de Kansenkaart die de gemeenten hebben gekregen, wordt een overzicht gegeven van het 
versteende tuinoppervlak in de gemeente, het percentage tuinen dat aan de Steenbreek Richtlijn 
voldoet en de meest kansrijke buurten om te vergroenen.  
Meer informatie: Steenbreek Kansenkaart geeft inzicht in vergroeningspotentieel tuinen per 
gemeente - Stichting Steenbreek 
 
 
Daarnaast is er een inwoner die aan de slag wil met het initiatief Straatboer. Straatboer vergroent 
samen met de bewoners versteende voortuinen van sociale huurwoningen.  
Dit doen we op een sociale en circulaire manier. Tegels eruit, tweedeplants erin! 
Meer informatie: straatboer.nl – Vergroen(t)en van steden  
 
Vragen aan het college: 
 

1) Is de gemeente nog aangesloten bij Stichting Steenbreek? 
Vervolgvragen als de gemeente Huizen nog aangesloten is: 

2) Heeft het college kennis genomen van de toegezonden Steenbreek Kansenkaart? 
3) Wilt u de Steenbreek Kansenkaart gaan benutten voor het verder vergroenen van de 

gemeente Huizen en zo ja,  op welke wijze wilt u dat gaan doen?  
4) Wat is de reden als u de Steenbreek Kansenkaart niet wilt inzetten? 

Vervolgvragen als de gemeente Huizen niet meer aangesloten is: 
5) Heeft u op een andere manier zicht op het vergroeningspotentieel in de gemeente 

Huizen op een zodanige manier dat u er praktisch mee aan de slag kan? 
6) Heeft u zicht op de meest kansrijke wijken om te vergroenen, dat zijn wijken met grote 

tuinen waarin het relatief warm is en er onnodig veel versteend is (volgens de Steenbreek 
Richtlijn)?  

 
7) Bent u bekend met het initiatief Straatboer? 
8) (H)erkent u de sociale en groene meerwaarde van het initiatief Straatboer om samen met 

inwoners voortuinen te vergroenen? 
9) Bent u bereid om samen met de Huizer initiatiefnemer van Straatboer en De Alliantie de 

mogelijkheden in Huizen te onderzoeken om aan de slag te gaan met de Straatboer 
methode? Wellicht gecombineerd met de uitkomst van de Steenbreek Kansenkaart? 

10) Zo ja, wanneer kan de raad kennis nemen van de uitkomst van het onderzoekje? 
 
 

11) In het algemeen: wilt u de raad voorzien van een plan van aanpak voor het verder 
vergroenen van de gemeente Huizen in de komende jaren? 

 
Namens de GroenLinks fractie Huizen, 
Karin Rienstra 

https://steenbreek.nl/steenbreek-richtlijn-geeft-balans-tussen-groen-en-verharding/
https://steenbreek.nl/steenbreek-richtlijn-geeft-balans-tussen-groen-en-verharding/
https://straatboer.nl/



